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Referat af  
Bestyrelsesmøde d. 1. april 2025 

 
Hermed referat til bestyrelsesmøde nr. 3, den 1. april 2025 kl. 17.00 i bestyrelseslokalet under blok 3 ved 
vaskeriet. 
 
Tiæstede : Diana Olsen, Helle Hendriksen, Finn Hendriksen, Birgitte Rasmussen, Claus Cohn, Lene Gjøl, 
Johnny Sonberg og Maibrit Brask 
 
 
 
Referat 
 
1. Godkendelse af referat fra møde nr. 1  

Referatet blev godkendt 
 
2. Orientering fra driften 

Varmemesteren har valgt nye emhætter. 
 
3. Spørgsmål til driften 
1. Altanadskillere – status 
Intet nyt 
2. Container v. rumdeling i storskrald 
Vi bibeholder den container vi har- indtil videre. 235-1 støtter denne beslutning. 
3. Stoppe uddeling af skraldeposer? 
Afventer svar fra Anna 
4. Platanvej afgørelse – betydning for os? 
Vi spørger Susanne 
5. Snerydning – næste år. Ny traktor – eller? 
Det klares fremover af egen drift. Når vi skal have ny traktor kigger vi på leje og leasing. 
6. Stakit ved stuelejlighederne – status 
Intet nyt 
7. Plantekasser m.m. Indkøb/placering.  –Hæk ved brandvej. 
Sættes ind mod hegn og ved urskoven 
Hæk placeres som før, ved brandvejen 
8. P-skilte – opsætning? 
Skilte skal gennemgås så de ikke er til fare for ansatte og beboere.  
Der mangler i øvrigt 2 større skilte. 
 
4. Orientering, diskussion og beslutning 
1.Afdelingsmøde – ref. m.m. 
Referat og husorden bliver lagt på hjemmesiden. 
3. Fiberby 
Vi afventer bekræftelse fra Anna, hvorvidt startdato er januar 2026 
4. Hjertestarter – Opsigelse? 
Har vi pengene til at købe den, ellers skal den lægges ind i budgettet. 
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4. Gæsteparkering - ændring 
Vi kan ikke ændre i reglerne for gæsteparkering, før vi har haft et afdelingsmøde. 
  
 
 
5. Økonomi 
Maibrit gennemgik økonomien. 
Vand ser slemt ud, men ellers ser det fint ud. 
Vi har spurgt ind til nogle konteringer, vi ikke kan forstå. 
 
 
6. evt. 
 
7. Næste møde 

 
28. april 
10 juni 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 


